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ОТНОСНО: текущо финансово състояние на община 
Велико Търново

На основание чл.81 ал.1 от ПРАВИЛНИК за организацията и дейността на 
Великотърновски общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 
общинската администрация, приет с Решение № 77 и 78/30.01.2020 г. на 
Великотърновския общински съвет

Уважаеми господин Кмет на Община Велико Търново,

На пръв поглед да няма общо между наскоро падналия във гр.Велико Търново на 
11.06.2021г. дъжд, за чиито последици както по медиите, така и в социалните мрежи 
великотърновци категорично изразиха „благодарностите“ си към управляващите и 
финансовото състояние на общината, което всъщност е предмет на моето питане. 
Видимите резултати от качеството на инфраструктурата на гр.Велико Търново, която 
следва да поеме и реагира на водните потоци в такава ситуация, доведоха до множество 
неприятни ситуации, щети върху автомобили/върху моя автомобил са две/, магазини и 
офиси. Великотърновските водопади спокойно могат да бъдат посочени и като 
традиционна туристическа забележителност. Разбира се, по важно е, че няма пострадали 
граждани.

Възникналата за минути на 11.06.2021 г. ситуация отново провокира желанието ми. 
като общински съветник, но най-вече като гражданин и данъкоплатец, да получа 
информация официално от трибуната на Великотърновски общински съвет, какво се 
случва с посочения в началото на мандата като двойно увеличен общински бюджет и защо
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при такова публично прокламирано увеличение, състоянието на великотърновските улици 
е все по-лошо, все повече липсват места за паркиране/дори не си помислям за нови 
паркинги/, а тротоарите в гр.Велико Търново са в ужасно състояние. Това са само част от 
примерите. Повярвайте ми, те са много повече!

Ето защо, във връзка с изложеното, Ви отправям важни за великотърновци въпроси 
с настоящото питане. Моля отговорите на въпросите ми да бъдат относими към периода от 
началото на мандата до датата на заседанието на Великотърновски общински съвет!

Въпросите са следните:

1 .Какво е финансовото състояние на община Велико Търново към днешна дата?

2. Съществуват ли задължения от община Велико Търново към партньори, 
контрагенти и институции и в какъв размер?

3. Съществуват ли вземания, дължими към община Велико Търново и какви 
конкретни мерки са предприети за заплащането им?

4. Г1редприети ли са конкретни действия и на какъв етап са те, по усвояването на 
изплатените от Министерство на финансите целеви средства за пълно реновиране и 
изграждане на улици в гр.Велико Търново, в това число -  изграждане на нови 
водопроводи, канализация и т.н.? Моля, посочете конкретно полученото финансиране и 
усвоените към момента суми по съответните пера и конкретни дейности!

5. Кога ще започне изграждането на улиците, за които община Велико Търново е 
получила финансиране? В частност/ за пореден път поставям въпроса/, какво се случва с 
изграждането на ул.“Козлодуй“?

Желая към писмения Ви отговор да бъдат приложени всички относими към 
изготване на отговора писмени документи.

Запазвам си правото да задам допълнителни въпроси в заседанието на 
Великотърновски общински съвет, на което очаквам да чуя Вашите отговори.

С УВАЖЕНИЕ!


